
 

 

Concept Notulen algemene ledenvergadering 

Maandag 05-09-22 
Aanwezig: 39 leden 
Officiële afmeldingen: Angela Smits, Pascal Sluyter, Jaap Wolvekamp, Eva Damen, Ad van der Horst, Leon Eikelmans 
 
 

1. Opening en mededelingen 
Voorzitter Rob Broers heet iedereen welkom op deze ALV in de 125ste jaargang van RKVV Wilhelmina. We staan 
stil bij de overledenen van afgelopen seizoen: Frans den Brok, Matthijs Bethlehem, Sjef van Overbeek, Tinie 
Kuijpers-Jager en Jan Assink. 
 
Rob vervolgt met een stand van zaken van de bestuurlijke bezetting van de vereniging. Zowel in het hoofd- als in 
het jeugdbestuur is er sprake van onderbezetting. Gelukkig zijn er voor komend seizoen drie nieuwe 
hoofdbestuursleden. Jammer genoeg is Jaap Wolvekamp gestopt. Er wordt waardering uitgesproken voor het 
vele goede werk dat hij gedaan en nog steeds doet. Gehoopt en verwacht wordt dat Jaap dit ook vanaf hier 
voort zal zetten. Is nog steeds zoeken naar een bestuurslid voetbalzaken en een penningmeester. Daarnaast is 
een compleet nieuw jeugdbestuur met uitbreiding van coördinatoren noodzakelijk. Middels een noodoproep 
wordt een beroep gedaan op alle leden. 
 
 

2. Rondvraag 
De rondvraag start met een verzoek het vertrek van Jaap en met hem het hoofd opleidingen (Ergin Dag) toe te 
lichten. Naar aanleiding van enkele incidenten en toelichtende gesprekken is een gebrek aan vertrouwen 
geconstateerd. In onderling overleg is met Ergin besloten te stoppen. Dit was voor Jaap directe aanleiding veel 
van zijn werkzaamheden (waaronder bestuurslid en jeugdvoorzitter) neer te leggen. Er wordt aangegeven dat 
hierdoor de seizoenstart van de jeugd erg moeizaam is verlopen en een aantal zaken nog steeds niet is geregeld. 
Dit wordt beaamd en enigszins verklaart uit het feit dat Ergin en Jaap hier een grote rol in hadden, midden in de 
seizoenvoorbereiding stopten en veel kennis over afspraken met zich mee namen. Vervolgens kwamen nieuwe 
taken bij een onderbezette organisatie terecht, waar ook de vakantie periode nog zijn rol speelde. Ook al is heel 



 

 

veel wel ingericht en is er bij de meeste teams duidelijkheid over indeling, trainingsschema’s, leiders en trainers, 
zal dit hoe dan ook volgend jaar beter moeten, reden waarom vorming van een nieuw jeugdbestuur speerpunt 
is. Deze zal duidelijke communicatielijnen met hoofdbestuur moeten hebben. 
 
Tweede punt van de rondvraag betreft de vertrouwenscommissie. Ingrid blijft beschikbaar, echter Henri (later in 
de vergadering gekozen als voorzitter) kan niet langer vertrouwenspersoon zijn. De functie wordt toegelicht en 
gevraagd wie hier belangstelling voor heeft of iemand weet die dit zou kunnen invullen. Voor eventuele vragen 
is Ingrid beschikbaar Ingrid@rkvvwilhemina.nl. 
 
Derde vraag is of er gedacht is aan reünie van oud-leden bij jubileum. Daar is aan gedacht, maar niet voor 
gekozen. Zal nogmaals aan de commissie worden voorgelegd. 
 
 

3. Goedkeuring notulen ALV 08-11-21 & 07-03-22 
Jammer genoeg zijn de links naar deze bestanden sinds enkele dagen van de site verdwenen, waardoor ze 
logischerwijs moeilijk te vinden waren. De vergadering heeft geen vragen en keurt de notulen goed. 
 
 

4. Jaarverslag van de vereniging 
De vergadering keurt deze goed. Wel is er een verzoek voor volgend seizoen, meer over voetbal technische 
zaken te vermelden, zoals bijvoorbeeld prestaties van het voetbal. Dit is tenslotte de corebusiness van de 
vereniging. Bestuur geeft aan hier volgend jaar in te voorzien. 
 
 

5. Verkiezing bestuursleden 
Ad van der Geld treedt af als waarnemend penningmeester. De voorzitter spreekt een uitgebreid dankwoord uit 
Ad voert al sinds 1981 allerlei verschillende functies en taken uit (en is uiteraard nog niet verloren voor de 
vereniging). Dank wordt ook uitgesproken middels presentje en bloemen. 

Op dit punt in de vergadering vraagt Peter van de Groenendaal als erevoorzitter het woord. Hij ligt toe dat het 
een oude gewoonte was, dat de erevoorzitter dit doet. Hij spreekt waardering uit voor de ingebrachte vragen en 
opmerkingen, maar vraagt de vergadering ook actief deel te nemen. Het benoemen van problemen staat  niet 
gelijk aan het oplossen ervan.  



 

 

Hij vervolgt dat er bestuursleden zijn die veel doen en bestuursleden zijn die dat lang doen. Bij hoge 
uitzondering zijn er leden die beide doen. In dit kader wordt Ton van Litsenburg naar voren gevraagd. Ton is 57 
jaar lid en is in die tijd onder andere jeugdvoorzitter, hoofdbestuurslid, kantinebeheerder en spaarkas beheerder 
geweest. Peter draagt Ton voor als erelid van de vereniging. Vergadering stemt in met deze benoeming.  

Vervolgens word Sjef Rijkers naar voren gevraagd. Ook Sjef is altijd actief geweest, eerst als voetballer, maar 
daarnaast o.a. ook als  jeugdleider, assistent scheidsrechter, scheidsrechter, chauffeur, lid seniorencommissie, 
wedstrijdsecretariaat, bestuurslid spaarkas en kantine beheerder. Peter draagt ook Sjef voor als erelid. 
Vergadering stemt in met de benoeming. 

Als laatste geeft Peter aan het jammer te vinden dat Rob stopt als voorzitter. Hij wenst de huidige en nieuwe 
bestuursleden en voorzitter veel succes. 

Het bestuur stelt de volgende mutaties voor: 
 Aftredend voorzitter Rob Broers, wel blijvend bestuurslid 
 Aftredend waarnemend penningmeester Ad van der Geld 
 Aftredend jeugdvoorzitter Jaap Wolvekamp 
 Waarnemend penningmeester Michel Muller 

En stelt voor de volgende personen te benoemen tot bestuurslid: 
 Henri Ekstijn 
 Marco Tijl 
 Mariëlla Stads-Maiorino 

Ton van Litsenburg (Horeca) en Michel Muller (secretaris) blijven beschikbaar. 

De nieuwe kandidaat bestuursleden stellen zich voor. Zij worden per acclamatie gekozen.  

 

6. Verkiezing voorzitter 
Het bestuur stelt voor om Henri Ekstijn te benoemen als voorzitter. Hij wordt per acclamatie gekozen. Rob 
wenst Henri succes en draagt de voorzittershamer over. 



 

 

 

7. Speerpunten beleid 2022 – 2023 
Henri bedankt Rob, Ton en Michel voor inzet afgelopen jaar. Hij vervolgt dat ook vorig jaar in de ALV al een 
noodoproep is gedaan voor bestuursleden. Hij constateert dat het lijkt om een chronisch tekort te gaan. 
Meest acuut voor het moment is echter het vinden van een jeugdbestuur met voldoende ondersteunende 
coördinatoren.  

Jorg de Bakker is gevraagd om te kijken hoe dit in te richten en neemt het woord. Hij heeft eerder 
hoofdbestuur gevormd en neemt het nu op zich dit te gaan coördineren. Niemand passeren, als anderen 
willen helpen laat het weten. Rol recruiter. Eerst in gesprek wat zoeken we, wie zoeken we, wat wordt de 
organisatie, combinatie oud en nieuw. Kennis behouden i.c.m. nieuwe ideeën. Waarschijnlijk voortborduren 
op beleidsplan dat er al is. Voor 1/1/23 moet er nieuw jeugdbestuur zijn. Ook extern zoeken kan optie zijn. 
jorgdebakker@hotmail.com 

Naast het jeugdbestuur, worden ook op allerlei andere vlakken vrijwilligers gezocht. Als het niet lukt via de 
gangbare wegen deze in te vullen, komen de in principe minder gewenste opties aan de orde. Dit kan 
bijvoorbeeld zijn leden te verplichten vrijwilligerswerk te doen. Verhoging van de contributie voor betaalde 
krachten is een andere (uiterste) optie. Henri geeft aan het jammer te vinden met zo’n minder leuke 
boodschap te moeten beginnen, maar geeft aan dat het absoluut noodzakelijk is. Zowel in dit kader alsmede 
om meer draagvlak te creëren geeft hij aan veel in contact met leden te willen treden en zich vaak te laten 
zien.  

Een ander aandachtspunt is de steeds hoger wordende energieprijzen. I.s.m. met de Groene Club is gekeken 
naar bezuinigingsmaatregelen. Er wordt bijvoorbeeld gekeken naar aanpassen buitendeuren, radiatoren, 
verwarming lager, verwarming uit in niet gebruikte gebieden, thuis douchen. Andere ideeën zijn uiteraard 
welkom. 

Vanuit de vergadering wordt geopperd te kijken naar de lichtstraten in gang kleedkamer, dit wordt met de 
Groene club meegenomen. Er wordt een bedrag in begroting gereserveerd om verbruik sterk te verlagen.  

 



 

 

8. Pauze 
 
 

9. Financieel verslag seizoen 2021 – 2022 
Rob presenteert de cijfers, In algemene zin was het een goed financieel jaar, mede door corona vergoeding. Zijn 
drie dotaties gemaakt voor jubileumshirt, maatregelen energie besparing en het jubileumfeest.  

Er zijn een aantal posten behoorlijk overschreden. Dit was mogelijk omdat er extra geld beschikbaar is gekomen 
vanuit Corona vergoeding. Pas na de definitieve toekenning is tot extra uitgaven overgegaan. 

Balans wordt toegelicht door Ad van der Geld.  

Er volgt een voorstel om de zonnepanelen lening af te lossen uit het batig saldo. Het bestuur zal hier naar kijken. 

Een tweede voorstel is investeren in een accu voor opslag elektriciteit. Ad geeft aan dat dit interessant zou kunnen 
worden bij de afschaffing van de salderingsregeling (nu gepland 1/1/25). 

 

10. Verslag kascommissie 
Frank van Lexmond leest verslag voor. Zij spreken van een nauwkeurige verslaglegging. De kascommissie adviseert 
de vergadering decharge te verlenen voor het gevoerde beleid. Nadat de vergadering hiermee instemt, spreekt de 
kascommissie nog een dankwoord aan Ad van der Geld voor deskundig inzicht van de afgelopen jaren. 

 

11. Verkiezing leden kascommissie  
Beide leden (Henri en Frank) zijn aftredend. Henri ligt de werkzaamheden toe. Peter Verbunt en Henk Mees bieden 
zich aan. 
 

12. Concept Begroting seizoen 2022 – 2023 
Rob presenteert de begroting voor het nieuwe seizoen.  



 

 

Er volgt een verzoek. De vrijwilligers vergoedingen zijn in de begroting in drie groepen gesplitst, de realisatie is 1 
bedrag. Graag deze in lijn met elkaar brengen. 

Gas zal afhankelijk van prijsontwikkeling, waarschijnlijk post overschrijden. Zoals eerder toegelicht, kan dat tot nu 
nog niet voorziene maatregelen leiden.  

Niet meer contant kunnen afrekenen, gaat dat leiden tot lagere omzet? Is voor gekozen om makkelijker wisselende 
kantinediensten in te zetten. De verwachting is dat het niet tot lagere omzet gaat leiden.  

Begroting goedgekeurd. 

 
13. Afsluiting door de voorzitter 
Henri bedankt iedereen voor aanwezigheid, wel thuis, vergadering gesloten. 

 

 


